
PROTOKOŁ Nr LII/2010 

z Sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie odbytej w dniu 22 lipca 2010r. 

 

Ad pkt 1 i 2 

Obradom przewodniczył Stanisław Pietras – Przewodniczący Rady Miejskiej. 

Na wstępie przeprosił radnych, że mimo tego iż ogłaszał na poprzedniej sesji 

przerwę wakacyjną, na dzień dzisiejszy zwołał sesję. 

Sesja ta zwołana została na podstawie § 20 pkt 3 Statutu Gminy Stąporków, to jest 

na wniosek Pani Burmistrz. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach udział 

bierze 12  radnych, czyli stwierdził quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Następnie Pan Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad, który 

przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2010r. 

b) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2010r. 

c) sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność gminy, 

d) dokonania sprzedaży nieruchomości stanowiących własność gminy położonych     

    w Stąporkowie, 

e) upoważnienia Dyrektora Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Stąporkowie  

    do prowadzenia postępowań w sprawach świadczeń pomocy materialnej o 

charakterze  

    socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Stąporków, 

f) zmian Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 

uczniów  

    zamieszkałych na terenie Gminy Stąporków. 

4. Zamknięcie obrad sesji.  

 



 2 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli proponowany porządek obrad. 

 

Ad pkt 3 „a” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2010r. 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 12 osób jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr 

LII/357/2010 w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 3 „b” 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2010r. 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 12 osób jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr 

LII/358/2010 w powyższej sprawie. 

 

Z uwagi na to, że na Sali znajdują się osoby zainteresowane, Pan Przewodniczący 

poinformował ich, że właśnie tą uchwałą radni przekazali im 250 tys. zł. na 

zainstalowanie centralnego ogrzewania w ich bloku. 

 

Ad pkt 3 „c” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości 

stanowiącej własność gminy. 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 12 osób jednogłośnie podjęli Uchwałę                     

Nr LII/359/2010 w powyższej sprawie. 

 

W związku z tym, że na posiedzeniu Komisji radni uznali, że należy przygotować 

projekt uchwały w zaproponowanej przez nich wersji i jeszcze nie został dostarczony 

przez merytorycznego pracownika Pan Przewodniczący udzielił głosu Panu Prezesowi 

MKS-u. 

Pan Prezes przypomniał, że drużyna piłkarska MKS-u otrzymała awans do III ligi 

piłkarskiej i mieli zapewnienia Pani Burmistrz i wszystkich radnych, że dostaną jakąś 
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pomoc finansową. Mieli komisję licencyjną, która nie przyznała im licencji, gdyż 

należy dokończyć roboty przy szatniach na które to potrzebne jest 250 tys. zł. Do 31 

lipca muszą złożyć wszystkie dokumenty o licencję i dopuszczenie grania w III lidze. 

Następnie głos zabrała radna Iwona Makowska. 

Odczytała oświadczenie dotyczące podpisania się pod wnioskiem o obniżenie 

wynagrodzenia miesięcznego dla Burmistrz Stąporkowa Pani Doroty Łukomskiej a 

następnie zagłosowania za podjęciem uchwały w tej sprawie następującej treści: cyt. „ 

uznając swoją decyzję podpisania się pod wnioskiem za nieprzemyślaną wraz z 

konsekwentnym pod wnioskiem poparciem uchwały Nr XLIX/338/2010w sprawie 

zmiany Uchwały Nr XLIII/267/2009 Rady Miejskiej w Stąporkowie  z dnia 29 

października 2009r. w sprawie ustalenia warunków płacy Burmistrza przepraszamy 

Panią Dorotę Łukomską  Burmistrz Stąporkowa że przyczyniłyśmy się przez to do 

podważenia jej wiarygodności i naruszenia autorytetu jako osoby publicznej. 

Równocześnie wycofujemy swój akces pod wnioskiem bowiem po późniejszej 

dokładnej analizie sprecyzowanej w pięciu punktach uzasadnienia nie znajdujemy 

podstaw do zarzutów skutkujących tą formą dezaprobaty wobec Pani Burmistrz. 

Stwierdzamy przy tym, że nie uczestniczyłyśmy w redagowaniu treści wniosku o 

którym mowa. Podpisały: Iwona Makowska – radna i Barbara Telec radna.” -  koniec 

cytatu. 

Pani Burmistrz – cyt. „ odnosząc się do przeprosin informuję Panią radną Iwonę 

Makowską i Panią radną Barbarę Telec że przeprosiny przyjmuję. 

Ad pkt 3 „d” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie dokonania sprzedaży 

nieruchomości stanowiących własność gminy położonych    w Stąporkowie. 

Dyskusja: 

Radna Agnieszka Jedynak – spytała czy projekt uchwały był konsultowany z 

udziałowcami i czy wyrazili zgodę na zakup udziałów gminy w formie przetargu 

ograniczonego a nie w trybie bezprzetargowym. 

Pani Anna Nowakowska – Naczelnik Wydziału NRO odpowiedziała, że  widzi 

problem w tym, że jeżeli będzie przetarg na rzecz współużytkowników wieczystych to 

automatycznie musi być wyłączona jedna działka która jest tzw. droga wewnętrzna 
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ponieważ jest inny udział współużytkowników wieczystych. Takich w stosunku do tej 

drogi jest dużo więcej. Czyli ten udział musiał być wyłączony do innej uchwały. 

Forma bezprzetargowa mogła by być tylko na wniosek współużytkowników, a 

takowego nie złożyli. 

Radna Agnieszka Jedynak – twierdzi, że zrozumiała, że mogła Pani Nowakowska 

podzielić na dwie uchwały tj. sprzedaż stacji TRAFO i drogi. Ludziom tym zależy 

tylko na stacji TRAFO. Można było dokonać formy bezprzetargowej ale podczas 

wielomiesięcznych rozmów nikt im nie zasugerował, aby złożyli taki wniosek. 

Pani Nowakowska – stwierdziła, że nie może jako pracownik urzędu wystąpić do 

współudziałowców z ofertą, że chce im sprzedać udziały bo jest to korupcjogenne. 

Może realizować tryb w formie przetargu i nie może układać się z zainteresowanymi. 

Najczystszą formą sprzedaży mienia gminy jest forma przetargu nieograniczonego. 

Pani Burmistrz – stwierdziła, że radna Jedynak otrzymała projekt uchwały tydzień 

temu i mogła się nią zainteresować. Na posiedzeniu Komisji byli współwłaściciele i 

jasno powiedzieli czego oczekują. Projekt uchwały Pani może przygotować na różne 

sposoby. Oczekuje jednak od radnych co proponują. 

Pan Przewodniczący sprostował, że tydzień temu radni otrzymali projekt uchwały 

tylko w jednej wersji i nie wiedzieli czy mogą być zastosowane inne formy sprzedaży. 

Radni byli przeświadczeni, że innej formy oprócz przetargu nieograniczonego być nie 

może. Na posiedzeniu Komisji dziś okazała się, że jest jeszcze możliwy przetarg 

ograniczony bądź forma bezprzetargowa. 

Pan Z-ca Burmistrza – na posiedzeniu Komisji współwłaściciele wyrazili pogląd, że 

jeśli będzie forma sprzedaży przetarg ustny ograniczony do współużytkowników, to 

ich to satysfakcjonuje. 

Forma bezprzetargowa z uwagi na zgodę i podpisy wszystkich współużytkowników 

mogła by przedłużyć procedury. 

Pan Przewodniczący oświadczył, że przedsiębiorcom chodzi przede wszystkim o czas, 

aby to nastąpiło jak najszybciej. Nie ma wątpliwości co do tego, że zarówno Pani 

Burmistrz jak i radni winni dążyć do tego, aby dbać o przedsiębiorców ponieważ nie 

ma ich zbyt dużo na naszym terenie i bezrobocie jakie było, takie jest. 
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Pan Przewodniczący poprosił radnych o to, aby wyrazili swój pogląd podczas 

głosowania. 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecnych 11 osób na Sali jednogłośnie podjęli 

Uchwałę Nr LII/360/2010. 

Ad pkt 3 „d” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie upoważnienia Dyrektora 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Stąporkowie do prowadzenia 

postępowań w sprawach świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 

uczniów zamieszkałych na terenie gminy Stąporków. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag i pytań do projektu uchwały. 

W głosowaniu jawnym przy obecności 12 radnych na Sali 8 głosami „przeciw” i 4 

głosami „wstrzymującymi się” uchwały nie podjęli. 

 

 

Ad pkt 3 „e” 

Ponieważ uchwała poprzednia nie została podjęta projekt uchwały w sprawie zmian 

Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów  

zamieszkałych na terenie Gminy Stąporków jest niezasadny. 

 

Ad pkt 4. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku Pan Przewodniczący ogłosił zamknięcie obrad 

sesji. 

 

Protokołowała                                              Przewodniczący Rady Miejskiej 

Elżbieta Purska                                                      Stanisław Pietras 

 

 

 

 

 

 

 


